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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Engedélyezi-e a betekintést, képviselői feladatunk 
ellátása érdekében a gazdaság újraindításáról szóló nemzeti konzultáció papír alapon 
visszajuttatott nemzeti konzultációs íveit tároló helyiségekbe?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Hadházy Ákos képviselőtársammal 2020. szeptember 8-án elektronikus úton felkerestük Önt az 
mk@mk.gov.hu e-mail címen, képviselői feladatunk ellátásának támogatása érdekében betekintési 
engedélyért folyamodtunk a koronavírusról és a gazdaság újraindításáról szóló nemzeti konzultáció 
papír alapon visszajuttatott nemzeti konzultációs íveit tároló helyiség(ek)be, illetve kértük szíves 
engedélyét, hogy a személyes adatoktól megfosztott, kitöltött íveket is megtekinthessük. 
Szeptember 8-a óta nem érkezett válasz az Ön részéről az engedélyt illetően, továbbá telefonon a 
titkársága sem volt elérhető. Szeptember 23-án a szeptember 8-i kérelmünket papír alapon eljutattuk
az Ön titkárságára, amit Önök át is vettek az említett napon. Szeptember 23-a óta ismét eltelt közel 
két hét, az eredeti, elektronikus úton benyújtott kérelem óta pedig közel egy hónap, de válasz nem 
érkezett Öntől részünkre.

Kérdéseink:

Szíveskedik-e betekintést biztosítani számunkra, képviselői feladatunk ellátásának támogatása 
érdekében a koronavírusról és a gazdaság újraindításáról szóló nemzeti konzultáció papír alapon 
visszajuttatott nemzeti konzultációs íveit tároló helyiség(ek)be, illetve engedélyezi-e, hogy a 
személyes adatoktól megfosztott, kitöltött íveket is megtekinthessük?

Az említett nemzeti konzultáció online és papír alapon visszaküldött válaszai alapján, kérem, 
szíveskedjen tájékoztatni az egyes kérdések eredményét illetően.

Kérem, adjon választ arra a kérdésünkre is, miért nem hozta még nyilvánosságra a kormány a 



nemzeti konzultáció eredményeit?

Várjuk válaszát!

Budapest, 2020. október 03.

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő

Hadházy Ákos
országgyűlési képviselő
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